



2024 中国汽车（场地）职业联赛 第五分站 湖南国际赛车场
2024 China Touring Car Championship — ZZIC

签发:	赛事仲裁委员会	决定文件编号:	18
From:	The Stewards	Decision Doc. No.	
主送:	TCR 中国挑战赛 中山 SRC	日期:	2024/10/18
To:	TCR China Challenge SRC Team	时间:	18:55
		Date:	
		Time:	

赛事仲裁委员会收到技术代表报告，经调查，决定如下：
 The Stewards, having received a report from the Technical Delegate, after investigation, have determine the following decision:

参赛者	中山 SRC 车队 85 号车手吴就成
Competitor and driver	No.85 – Wu Jiu Cheng from the SRC Team.
事实	TCR 中国挑战赛本站排位赛的赛后封闭程序，85 号车灭火器未处在工作状态
Fact	Car No.85 was founded that fire extinguisher not in working condition under the Parc Fermé programs of the TCR China Challenge Qualifying on this event weekend.
依据	《国际汽联运动总则》第 12.2.1.h 条款、《2024 年 TCR 汽车中国系列赛比赛规则》第 39 条款、第 40.b) 条款
Reason	Article 12.2.1.h of the FIA International Sporting Code and Article 39 & 40.b) from the 2024 TCR China Series Sporting Regulations.
决定	罚款 2000 元
Decision	RMB 2000 fine for Car No.85.

参赛者仍有上诉的权利。
 The competitor and driver still have the right to appeal.

Gabriel Tan

仲裁主席
 Steward Chairman

郑宏海
 Zheng Hong Hai

仲 裁
 Steward

谢 雄
 Xie Xiong

仲 裁
 Steward

参赛者签收
 Driver signature

签收时间
 Signing time

0915

- | | | |
|-----|----------|--------------------------|
| 抄送 | 1. 车队 | 1. The Competitor |
| Cc: | 2. 官方公告栏 | 2. Official Notice Board |
| | 3. 技术代表 | 3. Technical Delegate |
| | 4. 计时中心 | 4. Timekeepers |